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Dorpsraad Neerijse vzw 

 

Voorlopig verslag algemene vergadering 25 juni 2025  

De vergadering van 25 juni 2025 ging door in de IJseclub, Neerijse 
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Aanwezig:  
Patrick Platton (voorzitter), Dirk Aerts (penningmeester), Pieter Beersmans, Patricia Cappuyns, Sonja 
De Keyser, Peter Hellemans, Koen Lefever, Hugo Verheyden, Guido Wyseure (secretaris, verslag), Wim 
Dhondt, Rani Vansever (schepen), Kamil Muyldermans (schepen), Pascale Smeraldie, Carina 
Vercammer, Bram Craps (dagelijks bestuur), Tim Debecker, Michiel Peeters. 

Verontschuldigd: Danny Vangoidtsenhoven (burgemeester), Karin Devijver (schepen), Herman Depré 
(schepen), Bruno Keyngnaert, Eric Herssens, Liesl Vanautgaerden. 

De voorzitter start de vergadering om 20h20 en verwelkomt de aanwezigen. Vergadering werd 
afgesloten om 22h30. 

Dit voorlopig verslag werd voorgelegd aan de aanwezigen leden van de AV. 

Deel 1: Met Vertegenwoordiging van de gemeente 

1. Voorwoord voorzitter 
De voorzitter verwelkomt de vergadering en reflecteert over de dorpsraad sinds einde 2008 tot nu. 
We kunnen spreken over een succesverhaal. Een dorpsraad is principieel apolitiek, probeert voor alle 
inwoners toe een goede sfeer te scheppen en geeft advies naar de gemeente Huldenberg toe. In deze 
context en doorheen de jaren heeft de dorpsraad een diversiteit aan activiteiten ontwikkeld zoals 
Neires Kermis, Winterwandeling, Couyonavond, Kerstboomverbranding, dit vooral om een 
dorpsgevoel te versterken. De zeer actieve dorpsraad van Neerijse heeft nu diverse werkgroepen met 
deelname van bvb. FAST en andere vrijwilligers. Hierbij zijn niet-leden van de dorpsraad welkom en 
worden gewaardeerd. Recent is er een stroomversnelling met o.a. de dorpsateliers. Een speciale 
werkgroep is “Neerijse 2030” die nadenkt over de toekomst van Neerijse.  

Lidmaatschap aan een werkgroep staat open voor geëngageerden, maar een lidmaatschap van de 
dorpsraad hoeft niet en zeker niet automatisch. Lidmaatschap moet schriftelijk aangevraagd te 
worden. 

De voorzitter uit zijn bezorgdheid over het behoud van het apolitieke karakter. In de strikte letterlijke 
interpretatie van de statuten kan een lid van de dorpsraad geen politiek mandaat opnemen.  In de visie 
van de voorzitter en de geest van de statuten is zich verkiesbaar stellen voor een mandaat en 
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daarenboven de inzet voor de dorpsraad als een belangrijk argument gebruiken om verkozen te 
worden niet aanvaardbaar.  Hiervoor is reeds een precedent, waarbij bij het verkiesbaar stellen de 
persoon spontaan ontslag ingediend heeft, niet onmiddellijk verkozen was en later ook na het vertrek 
van een gemeenteraadslid van zijn partij ook een mandaat opgenomen heeft. Niet iedereen van de 
vergadering is hiermee akkoord en dit gaf aanleiding tot een aantal opmerkingen. Stellen dat de 
ruimere interpretatie van apolitiek en mandaat een officiële en kostelijke statuutwijziging voor de vzw 
nodig heeft is ook wellicht niet nodig. Mogelijks volstaat een huishoudelijk reglement dat de 
interpretatie van het apolitieke karakter verduidelijkt. Het is aangewezen dat het dagelijks bestuur een 
visie voorstelt aan de dorpsraad. 

2. Goedkeuring verslag AV 26 maart 2025 
De vergadering keurt het verslag goed.  

3. De Kerkhofsite 
De gemeente is met het voorstel vanuit de werkgroep aan de slag gegaan. Enkele verduidelijkingen 
zijn nuttig. De gedeeltelijke ontharding van het pad van de Beekstraat naar de Dorpstraat wordt verder 
onderzocht door de gemeente. De verlichting van taxuslaan en het snoeien wordt verder uitgewerkt. 
De gemeente stelt ook dat een herinneringsmuur moet bekeken worden voor alle kerkhoven van de 
gemeente en niet alleen voor Neerijse. Er is een bezorgdheid i.v.m. de boom naast de Engelse 
oorlogsgraven. Mogelijks wordt die boom te groot en hinderlijk voor het uitzicht.  

De gemeente stelt ook dat de visie door de dorpsraad opgenomen wordt maar ook moet geïntegreerd 
worden in een gemeenschappelijke visie over kerkhoven toepasbaar voor alle deelgemeenten.  

4. Oversteekplaatsen 
Eerste punt is het beter organiseren van het uitrijden van de Donkerstraat parking. Vooral ’s ochtends 
leidt het brengen per auto van de kinderen naar school tot gevaarlijke situaties. In de namiddag is er 
meer spreiding en zijn de problemen minder acuut. Een voorstel is om de uitgang iets te verleggen 
naar de Dorpstraat toe zodat het zebrapad naar de voetweg naar school niet meer in conflict komt. Dit 
wordt verder onderzocht. 

De gemeente deelt mee dat AWV een zebrapad op de N253 aan de Grote Puystraat naar de Puy kapel 
afwijst. Het is een onoverzichtelijke situatie en zou kunnen leiden tot de illusie bij voetgangers dat elke 
auto het zebrapad goed opmerkt en respecteert. 

Een oversteekplaats aan de Kroon naar het Schaveyke wordt door de dienst mobiliteit negatief 
geadviseerd. 

Aan het IJsepad op de Beekstraat verkiest de gemeente dat fietsers en voetgangers voorrang geven 
aan het verkeer op de Beekstraat. De oversteekplaats ter hoogte van de vroegere bushalte “Oud 
station” wordt afgeschaft. 

5. De Put en de Voetweg 40 
Goed nieuws is dat de gemeente 75 000€ subsidie krijgt voor de inrichting. Het dossier over de woning 
Dorpstraat 59 is lopend en ook het perceel naast het Schaveyke. 

De Voetweg 40 van de kerk naar het Schaveyke is door de landmeter uitgezet en wordt normaal deze 
zomer opengesteld. 
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6. Kapel ten Puy 
Ondertussen is de Kapel eigendom van de gemeente. ERF zaI het beheer en de renovatie coördineren.  
Het marktonderzoek en voorstellen voor het toekomstig gebruik zijn lopend. 

In september wordt er een overheidsopdracht uitgeschreven. De dorpsraad hoopt dat deze kapel ook 
toegankelijk en bruikbaar blijft voor het dorp. 

De vroegere kerkraad/-fabriek van Neerijse zou bereid zijn mede te investeren maar er blijft 
onzekerheid omdat de nieuwe overkoepelende kerkraad voor de fusiegemeente Huldenberg nog niet 
geïnstalleerd is. 

7. Dak kerk Neerijse 
Aangezien de uitkering van de voorziene subsidie voor de vervanging van het dak van de kerk nog erg 
lang op zich zou laten wachten werd voor een andere procedure gekozen waarbij tweemaal 175.000 
euro werd aangevraagd en intussen ook toegekend. De werken starten wellicht begin 2026. 

8. Oude bibliotheek 
De gemeente deelt mee dat er voorlopig nog geen beslissing is en dit zal kaderen in een meerjarenplan 
voor de volledige gemeente. Groot probleem is dat het gebruik als verwarmd gebouw betekent dat 
een A-score dient gerealiseerd te worden. Als gevolg zal de renovatie zeer duur zijn. Het vroegere 
gemeentehuis en -school zijn sinds 08-10-2021 vastgesteld bouwkundig erfgoed. Dit moet juridisch 
onderzocht worden maar mogelijks is bij niet-residentieel gebruik een vrijstelling van de EPC-
verplichtingen. 

9. Varia 

9.1 Kruispunt Brede Weg Langestraat 
Het probleem van de plasvorming rond het verhoogde wegdek voor de fietssnelweg is aangepakt. 

9.2. Elektriciteit voorziening ronde de parking Donkerstraat 
Bij de laatste Neires Kermis werd een kabel gelegd op de Donkerstraat.  Dit was zeer onveilig met 
valpartijen als gevolg. Er wordt onderzocht hoe Fluvius langs beide zijden van de weg een vaste kast 
kan plaatsen geschikt voor aansluitingen voor 400V zodat een kabel over de weg niet meer nodig is. 

9.3 Parkeren Dorpsstraat 
Op diverse plaatsen staan wagens op het voetpad geparkeerd zodat voetgangers op de straat moeten 
lopen.  

9.4 Sluikstorten 
Regelmatig wordt oa. langs de Langestraat grote hoeveelheden afval als gevolg van kabeldiefstallen 
gestort. De kabels worden gestript en de koper meegenomen. 

9.5 Riolering te Neerijse 
De recente controle van E Coli in het water in het Watermonsters project toont een grote aanwezigheid 
aan van E. Coli in onze waterlopen. Zie: https://www.standaard.be/binnenland/hoe-proper-is-het-
water-in-uw-buurt 

https://www.standaard.be/binnenland/hoe-proper-is-het-water-in-uw-buurt
https://www.standaard.be/binnenland/hoe-proper-is-het-water-in-uw-buurt
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Dit is vooral het gevolg van ontbrekende rioleringen en aansluitingen van de woningen. O.a. de N253 
doorheen Neerijse heeft geen riolering. Er is duidelijk een inhaalbeweging nodig waarbij zoveel 
mogelijk gescheiden rioleringen gerealiseerd worden en het bron- en regenwater niet met het 
vuilwater afgevoerd wordt naar het zuiveringsstation. 

Deel 2: Vergadering met uitsluitend leden dorpsraad 

1. Financieel verslag 
De stand van rekeningen wordt toegelicht. Bram geeft een overzicht van de succes editie van Neires 
Kermes met als thema Zjef Vanuytsel. Ongeveer alle rekeningen zijn afgewerkt, de balans zal positief 
zijn. 

2. Evaluatie Neires Kermes 2025 
Het was een zeer geslaagde editie in het thema van Zjef Vanuytsel. Bijna 10 jaar geleden is Zjef 
overleden. Hij zou deze zomer 80 jaar geworden zijn.   

De vrijdag quiz is prima verlopen. Nieuw op zaterdag was de trail met twee loopafstanden. Ook 
kinderen konden deelnemen. Ondanks de regen was dit een groot succes en waren de deelnemers 
tevreden. Ook het eierwerpen is goed verlopen. 

Het afzeggen in de vroege voormiddag door Clochards de Luxe was een domper maar vlug schakelend 
zijn de DJ Knightriders bereid gevonden om vroeger te starten.  

Het zondag programma met Jan De Wilde, KOKhER en Los Cabrios was top en een goede tribuut aan 
Zjef. De goochelaar voor de kinderen was een succes maar de geluidsversterking kan veel beter, zeker 
naar jonge oortjes toe. Ferm was terug van de partij met de Line dance en lekkere gebakjes.  

Voor de helpers is er een drink in de Zeemeermin op 20 september.  

3. Kandidaturen voor het dagelijks bestuur 
Volgens de statuten is een mandaatperiode voor het dagelijks bestuur 6 jaar. Aldus dienen we het 
dagelijks bestuur terug samen te stellen.  
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De statuten stellen ook “De Raad van Bestuur verdeelt onder zijn leden de functies van voorzitter, 
secretaris en penningmeester, die de taken vervullen die horen bij deze functie zoals omschreven in 
deze statuten of ter gelegenheid van hun aanstelling.” Er zijn tenminste 3 bestuurders maar er is geen 
maximumaantal bepaald. 

Alhoewel de raad van bestuur de functies bepaalt is het niet slecht dat potentiële leden reeds een 
bereidheid tonen om een bepaalde functie uit te voeren. 

Zo is de huidige secretaris bereid om een ondersteunend lid van het dagelijks bestuur te worden maar 
wenst hij de functie van secretaris niet meer uit te oefenen. 

 

4. Varia voor deel 2 

4.1  Hoplr, lokaal buurtplatform 
Dit is een initiatief van de gemeente Huldenberg. Via het digitale netwerk, Hoplr, kunnen inwoners 
hun buren beter leren kennen, spullen uitwisselen, initiatieven lanceren of activiteiten van hun 
vereniging bekend maken. Anderzijds kunnen er ook hulpvragen gesteld worden op het platform en 
kunnen inwoners zich activeren als burenhulp. Het platform vergemakkelijkt contact tussen 
buurtbewoners, zodat zij sneller engagement opnemen binnen hun buurt. De opstart van het platform 
zal aangekondigd worden in ons gemeentemagazine en gedeeld worden via onze sociale mediakanalen 
en de digitale infoborden. Voor alle geïnteresseerden wordt er op dinsdag 23 september 2025 ook een 
infoavond georganiseerd in ’t Pijlijser om het gebruik van het platform toe te lichten. De dorpsraad 
Neerijse zal een tweetal leden afvaardigen. 
 

4.2 Honden losloopweide 
Er wordt voorgesteld na te denken over een losloopweide. Men moet wandelen met aangelijnde 
honden. Een weide waar de honden ongeremd en veilig kunnen loslopen zou niet slecht zijn. 

4.4 Parkeren Beekstraat 
Dit blijft een aandachtspunt. Hoe snel er een testopstelling komt is nog niet duidelijk. Door vele werken 
in de omgeving (bvb. volgend jaar het onderbreken van de Tervuursesteenweg over de snelweg in 
Bertem) zijn representatieve tijdsvensters moeilijk te vinden. 

Vergadering afgesloten om 22h30 

Volgende vergaderingen voor 2025 
Normaal op de derde woensdag van maart, juni, september en december: 

- 1 oktober 2025 (was voordien gepland op 17 september 2025) 
- 17 december 2025  
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